
Subject: Проект на наредба за прием на деца 

 

На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов, зам. кмет на Столична община 

 

                             СТАНОВИЩЕ 

 

ОТНОСНО: Проект на наредба за прием на деца в общинските и самостоятелни детски 

ясли, детски градини и в подготвителни групи в общинските училища на територията 

на Столична община 

 

 

        Уважаеми г-н Чобанов, уважаеми дами и господа от Столична община, 

 

        Запознах се внимателно с изготвения от Вас проект и ми направи впечатление, че 

отпада  К5 - децата, посещаващи СДЯ да получат допълнителна точка при 

кандидатстване за детска градина. Тази точка дава шанс на социализиралите се вече 

деца да продължат обучението си в детска градина. От друга страна поставя тези деца в 

неравнопоставено положение спрямо децата, посещаващи детски градини с яслени 

групи, които автоматично продължават обучението си, без да кандидатстват. 

           В случай че държите този критерии да отпадне, моля да обмислите варианта това 

да се случи за прием на деца, родени през 2020 г. Децата родени през 2019 и 2018 г. са 

кандидатствали по сега действащите критерии и са в заварено положение. 

 

С уважение Милена Йончева 
 


